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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży (nr 106)

Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej (nr 90)
9 marca 2022 r.
Komisje: Edukacji, Nauki i Młodzieży oraz Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlą-
dowej, obradujące pod przewodnictwem poseł Mirosławy Stachowiak-Różec-
kiej (PiS), przewodniczącej Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży, rozpatrzyły: 

– poprawkę zgłoszoną w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o utwo-
rzeniu Politechniki Morskiej w Szczecinie (druki nr 2007 i 2063).

W posiedzeniu udział wziął: Grzegorz Witkowski podsekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Daria Grochowska, Grażyna Kućmie-
rowska, Jolanta Ostrowska – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Radosław 
Iłowiecki, Jakub Krowiranda – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):

Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Edukacji Nauki i Młodzieży oraz Komisji Gospo-
darki Morskiej  i Żeglugi Śródlądowej. Witam członków Komisji, zaproszonych gości. 
Informuję, że posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji 
elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość. W celu sprawdzenia 
kworum proszę o przygotowanie się do głosowania. Posłowie obecni na sali wiedzą, jak 
głosować – za pomocą urządzenia, które stoi naprzeciwko. Posłowie, którzy uczestniczą 
w posiedzeniu zdalnie głosują za pośrednictwem tabletów.
Przystępujemy do głosowania. Proszę o wciśnięcie dowolnego przycisku. Państwo 

pracujący z tabletami proszeni są o odświeżenie tabletów. Tak wiemy. Szanowni państwo 
zdalni, wiemy, że jest problem. Zaraz go rozwiążemy, ale na wszelki wypadek odświeżcie 
swoje urządzenie. 
Pani przewodnicząca ogląda tablet, tak? Zmieniło się już? Na sali nic nam się nie 

wyświetla. 
Dobrze, mamy kworum na swoich ekranach. Bardzo proszę, posłowie na sali mogą 

zagłosować.
Czekamy aż sprawa transmisji się uporządkuje. 
Na wszelki wypadek zostawimy jeszcze możliwość, nie zamykamy tego głosowania. 

Rozumiem, że mamy kworum. Możemy kontynuować obrady. Państwo, którzy łączą się 
z nami oczywiście otrzymali instrukcję, jak można się z nami połączyć. 
Porządek dzienny posiedzenia obejmuje rozpatrzenie poprawki zgłoszonej w czasie 

drugiego czytania do projektu ustawy o utworzeniu Politechniki Morskiej w Szczecinie 
(druk 2007, 2063). Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie słyszę, nie widzę. Stwier-
dzam, że Komisje przyjęły porządek dzienny.
Przechodzimy  do realizacji  porządku  dziennego.  Bardzo  proszę  pana  posła Mar-

chewkę o przedstawienie poprawki. Przypomnę, że w pierwszym czytaniu ta poprawka 
była już – można powiedzieć – uzgodniona, więc rozumiem, że pan poseł razem z panami 
z Biura Legislacyjnego to po prostu dopracował. Bardzo proszę o krótką prezentację.

Poseł Arkadiusz Marchewka (KO):
Dziękuję pani przewodnicząca. Tak, poprawka dotyczy uszczegółowienia wszystkich 
organów, które wchodzą w skład uczelni po to, aby je przedstawić w taki sposób, aby 
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mogła być zachowana ciągłość ich funkcjonowania w związku z tym wyborem. To jest 
poprawka, która została uzgodniona z przedstawicielami obecnej Akademii Morskiej 
i przedstawicielami Biura Legislacyjnego, którzy udzielili niezbędnej pomocy do tego, 
aby  ją przygotować. Dziękuję  panom  za pomoc w przygotowaniu  tej  poprawki. Ona 
przede wszystkim ma charakter techniczny, bo po prostu zostały tutaj dodane wszyst-
kie organy uczelni, które nie zostały wcześniej uwzględnione, więc proszę o poparcie tej 
poprawki.

Przewodniczący poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję bardzo. Rozumiem, że panowie mecenasi to potwierdzają.

Legislator z Biura Legislacyjnego Jakub Krowiranda:
Tak. Nie mamy uwag.

Przewodniczący poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję bardzo. Pan minister – witamy, dzień dobry.

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury Grzegorz Witkowski:
Dzień dobry. Oczywiście było to wczoraj przedmiotem i dyskusji,  i prac rektora i jego 
służb prawnych z Biurem Legislacyjnym, tak że popieramy tę poprawkę.

Przewodniczący poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję bardzo. Możemy zatem przejść do głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem 
poprawki?
Tak, czekamy. Wszystkim kolegom zdalnym podpowiem, że wszyscy jesteśmy za. 
Już panie wyłączają, spokojnie. Mamy kworum. 
To jest kworum, głosowanie pierwsze. Czekamy spokojnie.
Możemy głosować. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? 
Dziękuję. Proszę o wyniki.
Głosowało 44 posłów, za – 42, nikt nie był przeciw, dwoje wstrzymało się od głosu. 

Stwierdzam, że Komisje przyjęły poprawkę  i będą wnosić o jej przyjęcie. Poseł  spra-
wozdawca pan Arkadiusz Marchewka – rozumiem, że kontynuujemy misję. Porządek 
dzienny posiedzenia został wyczerpany. Zamykam posiedzenie.


